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استقرار جایگاه سیار عرضه سوخت در مسیر زوار اربعین حسینی ورودی خرمشهر
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آبادان عنوان کرد :

به منظور رفاه حال زوار حضرت اباعبدالله الحســین )ع( و 
تســهیل در امر سوخت رسانی به وســایل نقلیه و خدمات 
رســان , جایگاه سیار عرضه ســوخت در ورودی شهرستان 

خرمشهر مستقر شد.
براساس این گزارش , مهندس محمد بنی سعید مدیر این 
منطقه گفت : جایگاه سیار عرضه سوخت با ظرفیت 28 هزار 

لیتر ، دارای یک دستگاه دیسپنسر دو نازله آماده سوخترسانی 
بــه اتوبوس ها ,کاروان های حامل زوار و همچنین کامیون 
های خدمات رســان به موکب های مستقر در مرز شلمچه 

می باشد.
بنی ســعید در ادامه اظهار داشت : اســتقرار جایگاه سیار 
عرضه ســوخت در ورودی شهرســتان خرمشــهر ضمن 

اینکــه بر کاهش بار ترافیک در داخل شــهر مؤثر اســت , 
 موجب تســهیل در انتقال زوار به مرز شــلمچه شده است.
محمد بنی ســعید افــزود : این جایگاه تا پایان مراســم 
اربعین حســینی  و روزهای آخر ماه صفر آماده ســوخت 
رســانی به وســایل نقلیه زوار حضرت اباعبدالله الحسین 

)ع( می باشد.

شهرستان
اخبار کوتاه 

آئین افتتاح گازرســانی به 5 روستای صعب العبور 
و کوهســتانی شهرســتان املش با حضور معاون 
سیاســی، امنیتی و اجتماعی اســتانداری گیلان، 
نماینــده  و فرمانــدار املــش و همچنین معاون 
مهندسی و اجرای طرح ها و مسئولین شرکت گاز 
استان گیلان در روستاهای کجید و کشمش برگزار 
شــد. به گزارش روابط عمومی گاز گیلان، در این 
مراسم حسین مصطفی پور معاون سیاسی، امنیتی 
و اجتماعی اســتانداری گیلان با تشکر از زحمات 
مدیریت و کارکنان شرکت گاز بجهت گازرسانی به 
مناطق دوردست شهرستان املش گفت: بحمدالله 
با تلاش شرکت گاز و همراهی همه نهادها مرتبط، 
این انرژی پاک از هزاران کیلومتر دورتر به مناطق 
ییلاقی املش رســیده اســت. وی بــا بیان اینکه 
شــرکت گاز به عنوان یکی از ادارات برتر اســتان 
همواره توانســته است رضایت مردم و مراجعین را 
جلب کند، اظهار داشت: آقای نیکویی و همکارنش 
در شــرکت گاز گیلان در طی مدت کوتاه فعالیت 
دولت کار و کرامت توانسته است اقدامات خوبی را 
در سطح اســتان انجام دهد. در ادامه این مراسم 
ســید علیرضا میرباقری معاون مهندسی و اجرای 
طــرح های شــرکت گاز اســتان گیــلان ضمن 
گرامیداشــت یاد و خاطره شهیدان رجائی و باهنر 

و همــه خدمتگــزاران به مردم، اظهار داشــت: با 
روشن شدن مشعل گازرسانی به 5 روستای کجید، 
دیماجانکش، استخرسر، کشمش و پشت درلنگه، 
میزان بهره مندی گاز روســتایی شهرستان املش 

به 95,5 درصد رسیده است. وی با بیان اینکه این 
روستاهای کوهســتانی و صعب العبور دارای 287 
خانوار می باشــند، گفت: برای گازرســانی به این 
مناطــق، مجموعا بالغ بــر 46 میلیارد ریال هزینه 

شده اســت. میرباقری در خاتمه از برنامه شرکت 
گاز برای گازرســانی به 5 روســتای کوهســتانی 
دیگر در املش خبر داد و گفت: با برخورداری این 
روســتاها از نعمت گاز طبیعی، میزان بهره مندی 

گاز روســتایی در املش به حدود 98 درصد خواهد 
رسید. در ادامه محمد صفری نماینده مردم املش 
و رودســر در مجلس شــورای اسلامی از عملکرد 
شایسته شــرکت گاز در این شهرســتان تشکر و 
قدردانی کرد و خواستار گازرسانی به سایر مناطق 
باقییمانده در آن شهرســتان شد. همچنین در این 
مراســم مختار رضایی فرماندار شهرستان املش با 
تقدیر از مدیرعامل و کارکنان شــرکت گاز بجهت 
گازرسانی گســترده به روســتاهای املش اظهار 
داشت: هم اکنون بیش از 95 درصد از خانوارهای 
روســتایی املش برخوردار از گاز طبیعی می باشند 
که این مهم با همت و تلاش مدیریت و پرســنل 
شرکت گاز و همراهی سایر نهادهای مرتبط میسر 
شده اســت. فرماندار املش ارائه خدمات مختلف 
نظیر گاز، آب، برق و ... را از برکات نظام جمهوری 
اسلامی عنوان کرد و گفت: انجام این خدمات باید 
همانند گذشــته با شتاب بالا در سراسر شهرستان 
ادامه یابد. در پایان این مراسم، مشعل گازرسانی به 
روستاهای کوهستانی و صعب العبور املش توسط 
اجتماعی اســتانداری  امنیتی و  معاون سیاســی، 
گیــلان در روســتای کجید و همچنین توســط 
برادر شــهید والامقام بابایی در روستای کشمش 

برافروخته شد.

با رای قاطع اعضای شورای اسلامی شهر؛ 
»سید محمدرضا سیدالنگی« شهردار 

گرگان شد
مهندس ســیدمحمدرضا ســیدالنگی با رای قاطع اعضای 
شــورای اسلامی شــهر به عنوان شــهردار گرگان انتخاب 
شــد.مهندس ســیدالنگی متولد چهارم تیرماه 1353 کارمند 
رســمی شــهرداری گرگان بوده و تا زمان صــدور حکم از 
ســوی وزارت کشور به عنوان سرپرســت شهرداری گرگان 
فعالیــت خواهد کرد.او با رای کامل تمامی 9 عضو شــورای 
اسلامی شهر در جلســه غیرعلنی به عنوان شهردار انتخاب 
شد. ســیدالنگی دارای مدرک کارشناسی در رشته عمران از 
دانشگاه آزاد اســلامی واحد گرگان و دو مدرک کارشناسی 
ارشد در رشته های مدیریت اجرایی و ژئوتکنیک از دانشگاه 
هــای مدیریت صنعتی گرگان و آزاد اســلامی واحد همدان 
است.مدیرکلی دفتر امور شهری استانداری گلستان، معاونت 
توســعه مدیریت و منابع انسانی شــهرداری گرگان، شهردار 
نوکنده و معاونت شــهرداری کردکــوی از جمله مهمترین 
ســوابق اجرایی مهندس سیدالنگی اســت. او هم اکنون به 
عنوان معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری گلســتان 
انجــام وظیفه می نماید و همزمان تا صدور حکم از ســوی 
وزارت کشــور، سرپرستی شــهرداری را نیز برعهده خواهد 

داشت.

رئیس سازمان حفاظت از محیط زیست کشور:

اجازه نمی دهیم تالاب انزلی به 
دریاچه ارومیه دیگری تبدیل شود

رئیس ســازمان حفاظت از محیط زیست کشور با اشاره به 
اینکه دیدگاه دولت نســبت به تالاب انزلی ملی است، گفت: 
اجازه نمی دهیم تالاب انزلی به دریاچه ارومیه دیگری تبدیل 

شود.
علی سلاجقه در نشست کمیته احیای تالاب انزلی با اشاره 
به گلایه رئیس جمهور در جلســه هیئــت دولت از وضعیت 
تــالاب انزلی اظهار کرد: رئیس جمهور دســتور دادند که با 

سوداگران اکوسیستم تالاب انزلی برخورد شود.
وی با بیان اینکه دیدگاه دولت به انزلی دیدگاه ملی اســت، 
افزود: اجازه نمی دهیم تالاب انزلی به دریاچه ارومیه دیگری 

تبدیل شود.
رئیس ســازمان حفاظت از محیط زیست کشور با اشاره به 
آتش ســوزی در تالاب انزلی و استفاده از بالگردهای وزارت 
دفاع برای اطفای حریق گفت: از همه دســتگاه های اجرایی 
گلایه شــد. دولت سیزدهم به پسماند استان گیلان و تالاب 

انزلی نگاه ملی دارد.
وی با بیان اینکه حجم ذخیره آب پشــت سد سفید رود 1.8 
میلیارد مترمکعب بوده ولی امروز به واســطه ورود رسوب از 
طالقان رود کاهش یافته است، تصریح کرد: از طریق طالقان 
رود 5۰ درصد رســوب وارد این ســد می شود چرا در گذشته 
مسئولان و متولیان برای این موضوع اقدامی انجام نداده اند.
سلاجقه با تأکید بر اینکه نگاه مدیریت جامع به حوزه آبخیز 
وجود ندارد، ادامه داد: ســفید رود در حال خروج از حیز انتفاع 
اســت و اراضی کشاورزی و تولید انرژی و تولید آبزیان همه 

در خطر هستند و سفید رود با این وضعیت از بین می رود.
وی در ادامه با بیان اینکه انفعالات 36۰ هزار هکتار اراضی 
خــود را در تالاب انزلی نشــان می دهد، تصریــح کرد: تله 
رســوبگیر حتی مُســکن نیز نبوده و از جنبه علمی پذیرفته 
نیست. می توانستند با طرح جامع حوزه آبخیز این کار را گام 
به گام بر اساس اصول علمی انجام دهند تا به تالاب برسیم.

رئیس ســازمان حفاظت از محیط زیست کشور با اشاره به 
اینکه ما وارث تالابی شــدیم که در حال خفگی است، افزود: 
حــوزه آبریز تالاب از بین رفته و باید به مردم هم پاســخگو 
باشــیم. امروز به دنبال کار جهادی هستیم چون مردم ولی 

نعمتان ما هستند.
وی بــا بیان اینکه باید یک بازه زمانی برای مرتفع شــدن 
مشــکلات ورودی های تــالاب، رودخانه هــای زرجوب و 
گوهر رود و فاضلاب ها مشخص شــود، ادامه داد: در داخل 
حوزه آبخیر، منابــع طبیعی و آبخیز داری طرح جامع خود را 

مشخص کرده و این کار باید انجام شود.
سلاجقه با اشاره به اینکه تالاب خفه شده و موج شکن های 
جدید انزلی باید حذف شــود تا آب در تالاب جریان پیدا کند، 
تأکید کرد: تخلیه رســوبات و لایروبی و حذف موج شکن ها 
برای آزاد شــدن ورودی دریا و تبادل آب دریا و تالاب انجام 

شود.
وی با بیان اینکه لایروبی رسوب و سنبل آبی در بازه زمانی 
مشخص تعیین و جهادی انجام شود، تصریح کرد: باید کمیته 
فنی و حقوقی کنار هم قرار گیرند و محدوده را مشــخص و 

کاداستر انجام شود.
سلاجقه با اشاره به نقش تمام دستگاه ها و با بیان اینکه در 
برنامه 7 ساله احیای تالاب وظایف همه دستگاه ها مشخص 
اســت، اضافه کرد: یک مدیر واحد برای کمیته هایی تالاب 

بگذاریم و اعتبارات همه دستگاه ها به این کمیته داده شود.
وی با تأکید بر لزوم تشکیل کمیته امنیت و قضائی و کمیته 
نظارت و اجرایی گفت: باید روند پیشــرفت کار مشــخص 
و با متخلفان هم برخورد شــود. با توجه بــه رویکرد دولت 
ســیزدهم تالاب انزلی روزهای خوشی را تجربه می کند و با 
این قرارگاهی که ایجاد شده و روحیه جهادی که وجود دارد 

باید کمیته ها بازه زمانی مشخص کار را پیش ببرند.
رئیس ســازمان حفاظت از محیط زیست کشور بر اهمیت 
مشارکت جوامع محلی اشاره و ظرفیت های اجتماعی مردم را 
بالا دانســت و افزود: تالاب روزهای خوشی را تجربه خواهد 
کرد. در کارگروه پســماند ملی کشور اول به شمال پرداخته 

می شود.
وی با تأکید بر اینکه پســماند شمال کشور باید ساماندهی 
شود، تصریح کرد: جمهوری اسلامی خدمات عالی انجام داده 
و همه ما مدیون این نظام هستیم باید قرارگاه عملیاتی مبتنی 
بر همه قوانین مجلس هم در کنار قرارگاه حضور داشته باشد.

ســلاجقه با بیان اینکه محیط زیست مانع نیست، ادامه داد: 
رئیس جمهور به من دســتور داده که خدا و قانون را در نظر 
بگیرم و مســئله تالاب انزلی را به عنــوان بحث ملی دنبال 
کنیم و درباره زمانی مشخص و با طرح مدیریت جامع پیش 

رویم.

5  روستای کوهستانی املش گیلان به شبکه سراسری گاز متصل شدند

مهندس بنی سعید مدیر این منطقه از آمادگی کامل جایگاه های عرضه سوخت منطقه 
آبادان جهت سوخت رسانی مطلوب به وسایل نقلیه زوار اربعین حسینی خبر داد.

براســاس این گزارش, محمد بنی ســعید مدیر این منطقه با بیــان اینکه زوار اربعین 
حســینی از اســتان های مختلف از ســه محور مواصلاتی اهواز به خرمشهر ، اهواز به 
آبادان و ماهشهر به آبادان جهت عزیمت به مرز شلمچه تردد می کنند، افزود: به منظور 
افزایش کیفیت سوخت رسانی به وسایل نقلیه زوار اربعین حسینی از جایگاه های عرضه 
ســوخت منطقه, کارگروهی متشکل از کارشناسان باتجربه از واحدهای سامانه هوشمند 
ســوخت ؛ خدمات مهندســی , بازرگانی , کنترل کیفیت , HSE  و روابط عمومی به 
جایگاه های مورد نظر در محورهای مواصلاتی تعریف شــده اعزام و بر نحوه عملکرد و 

خدمات رسانی این جایگاه ها نظارت ویژه ایی داشتند.
ایشــان در ادامه افــزود : مجتمع خدماتــی رفاهی فاطمیه نیز مســتقر در ابتدای 
اتوبان آبادان به ماهشــهر دارای امکاناتی از قبیل مســجد , زائرسرا ,سرویس های 
بهداشــتی و حمام جداگانه, رستوران , کارواش , تعویض روغنی , آپاراتی و دو باب 
مغازه ، آماده پذیرایی و خدمات رســانی به زوار اربعین حسینی می باشد.اضافه می 
گــردد : منطقه آبادان دارای 54 جایگاه عرضه ســوخت بنزیــن و نفتگاز و 2۰باب 
جایگاه عرضه ســوخت ســی ان جی می باشد که وظیفه سوخت رسانی  به مردم را 

به عهده دارند

فرماندار رشــت گفت: یکی از اقدامات ارزنده 
دولت درســازمان بیمه سلامت ایران پوشش 
همگانی بیمه ســلامت اســت وبرای رسیدن 
به ســلامت پایدار در جامعه، نیازمند گسترش 
پوشش بیمه درمانی می باشیم .دکتر حمیدرضا 
امام پناهی در دیدار بــا دکتر عاطف راد مدیر 
کل بیمه ســلامت استان، ضمن اشاره به این 
مطلب که بیمــه درمانی یکــی از مهم ترین 
مباحــث مطرح در صنعت بیمه اســت، اظهار 
داشت:همه مسئولین برای تحقق برنامه های 
دولت تــلاش می کنند ومــا در حوزه درمان 
وظیفه داریم جهت تحقق برنامه های دولت در 
این بخش مهم بسیار جدی عمل نماییم .وی 
افزود: با توجه به جمعیت بالای بیمه شــدگان 

رشــت نسبت به سایر شهرستان های استان و همچنین مراجعه ساکنین دیگر شهرستان ها به مرکز استان برای برخورداری از خدمات 
درمانی و پزشکی باید تلاش مضاعف کردودر این راستا نگاه خدمت به مردم باشد.وی تصریح کرد: امروزه سطح پوشش بیمه درمانی، 
یکی از مولفه های ســنجش توســعه یافتگی جوامع بوده و نقش مســتقیمی در میانگین امید به زندگی دارد. در ادامه مدیر کل بیمه 
ســلامت گزارش کاملی از عملکرد اداره کل بیمه سلامت در یک ساله گذشته را تشریح نموند وی گفت:یکی از خدمات مهم سازمان 
بیمه سلامت ، تحت پوشش قرار دادن خدماتدرمانی نابارور ی در سطح کشور است که این کار در راستای سیاستهای جمعیتی ابلاغی 
از ســوی مقام معظم رهبری و در راســتای حمایت از خانواده و جوانی جمعیت در حال انجام است. وی افزود: بر اساس این طرح 9۰ 
درصد هزینه های درمان ناباروری توسط سازمان بیمه سلامت در مراکز دولتی پرداخت می شودو تعهدات سازمان در مراکز خصوصی 
7۰درصد وســهم بیمار 3۰ درصدتعرفه خصوصی اســت و در همین راستا در اســتان گیلان نیز با بیمارستانهای الزهرا ،پارس و مرکز 
ناباروری مهر قرارداد لازم منعقد شــده اســت و بیمه شدگان بیمه سلامت می توانند از خدمات لازم در این مراکز بهره مند شوند . در 
ادامه این دیدار ضمن قدردانی از زحمات ســید علی طبایی، مختار فصیحی به عنوان سرپرســت اداره بیمه ســلامت شهرستان رشت 

معرفی گردید.گفتنی است فصیحی پیش از این ریاست اداره بیمه گری و درآمد بیمه سلامت استان را در کارنامه کاری خود دارد

درســی و هفتمین جلســه مجمع نمایندگان 
اســتان که با حضور مدیرعامل شــرکت گاز 
استان اصفهان در سالن اجتماعات دادگستری 
استان برگزار شــد، تمامی نمایندگان با اشاره 
بر نقــش گاز طبیعی به عنوان محور توســعه 
اقتصادی و رفاه اســتان، از وضعیت گازرسانی 
در ســطح اســتان تقدیر نموده و برتوسعه ی 
بیشــتر گاز در بخش صنعت، بویــژه گلخانه 
های اســتان تاکید نمودند. به گزارش بهادری 
// ابوالقاســم عسکری مدیرعامل این شرکت، 
ضمــن ارائه گزارشــی ازعملکــرد فعلی این 
شــرکت،گفت: توزیع انرژی و منابع بگونه ای 
است که بایستی بهره وری حداکثری از انرژی 
گاز طبیعی صورت گیرد.وی،با اشاره به اینکه 

شهرستان های تیران، فلاورجان ، مبارکه و دهاقان بالاترین تعداد گلخانه را دارند و به عنوان قطب صنعت گلخانه ای استان به شمار 
می روند، افزود: درصورتی که گلخانه های هر شهرستان به صورت متمرکز در شهرک های اختصاصی ایجاد شوند، تامین زیرساخت 
های مورد نیاز آنها از جمله گازطبیعی که مستلزم اجرای خطوط و شبکه های گاز، ایستگاه و سایر تاسیسات گازرسانی است، به صورت 
بهینه، ســریع تر و مقرون به صرفه تر انجام خواهد شد.مهندس عسکری گفت: درصورتی که با همکاری نهادی های ذیربط از جمله 
جهاد کشــاورزی قطب های گلخانه ای ایجاد گردد از اجرای یک خط گاز، تعداد واحد گلخانه ای بیشتری گازدار خواهند شد و به این 
صورت هزینه ها مدیریت و منابع ملی کشور هدفمند تر  توزیع خواهد شد.مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان، در ادامه با بیان اینکه 
در حال حاضر بیش از7هزار و 527 واحد کشــاورزی مرغداری و دامپروری در ســطح استان، مشترک گاز طبیعی هستند، گفت: از این 
میزان 2هزار و 674 واحد مربوط به گلخانه های اســتان می شــود و بالغ بر 8۰ واحد کشاورزی نیز در سه ماهه نخست سال جاری به 
تعداد مشــترکین اضافه شــده است.وی، گازرسانی به بخش کشاورزی را به عنوان یکی از پروژه های اولویت دار این شرکت نام برد و 
اظهار کرد: با توجه به روند رو به رشــد واحدهای تولید محصولات کشــاورزی به ویژه کشت گلخانه ای طی سال های اخیر در استان 

اصفهان، گازرسانی به بخش کشاورزی نیز در این سال ها همزمان با توسعه شبکه های گازرسانی شتاب خوبی داشته است.

رئیس شــورای اسلامی شــهر گرگان گفت: انتخاب یک فرد به عنوان شهردار با رای 
کامل و موافق تمامی اعضای شــورای اسلامی شــهر رویدادی نادر و بی سابقه است.
اعضای شــورای اسلامی شــهر گرگان پس از انتخاب مهندس ســیدالنگی به عنوان 
شــهردار در دفتر وی حاضر شدند و به بیان نظرات و انتظارات خود پرداختند.دکتر ناصر 
گرزین رئیس شورای اسلامی شهر گرگان با تشکر از همکاران شورایی خود اظهار کرد: 
اعضای شورای شــهر با تدبیر و همدلی مثال زدنی تلاش کردند با سرعت و دقت بالا 
تکلیف شــهردار را مشخص کنند تا وقفه ای در کار خدمت رسانی به شهر و شهروندان 
صورت نگیرد.گرزین افزود: برای نخستین بار در طول دوران شورای شهر، یک شهردار 
با رای تمامی اعضا انتخاب شد که اتفاق نادری بود و لازم است به همکارانم بابت این 
انتخاب آگاهانه تبریک بگویم.وی در خصوص خصوصیات شهردار جدید گرگان گفت: 
مهندس سیدالنگی خود از بدنه شهرداری است و با شرایط کار در این نهاد آشنایی کامل 
دارد و حسن ســوابق اجرایی و مدیریتی وی نیز بر کسی پوشیده نیست.رئیس شورای 
اسلامی شهر گرگان ضمن آرزوی روزهای درخشان برای شهر و شهرداری خاطرنشان 
کرد: امیدوارم با روی کار آمدن آقای سیدالنگی پروژه هایی که نیمه تمام است تکمیل 
شود و اعضای شورای اسلامی شهر با تمام وجود در کنار شهرداری خواهند بود.در ادامه 
این نشســت هر یک از اعضای حاضر به بیان نقطه نظرات خود پرداختند و بر شــروع 

فصل جدید در شهرداری گرگان تاکید کردند

بهــادری – روابط عمومی متــرو منطقه اصفهان اعلام کرد، خرید بلیت تک ســفره 
غیر نقدی مترو با دســتگاه های خودکار فروش بلیت در ایستگاه های مترو فعال و راه 

اندازی شد.  
به گزارش نفیســه راهداری، روابــط عمومی و امور بین الملل شــرکت مترو منطقه 
اصفهان،به دلیل عدم اســتفاده مداوم برخی شــهروندان از مترو و نیز به همراه نداشتن 
کارت بلیط اصفهان توســط مســافران، امــکان خرید بلیت تک ســفره غیر نقدی با 
دســتگاه های )QR( خودکار فراهم شد.پیش از این هر شهروند و یا مسافر برای خرید 
بلیت تک سفره و استفاده از مترو باید به باجه های مستقر و داخلی فضای مترو مراجعه 
می کردند؛ اما اکنون این امکان بدون نیاز به اپراتور و توســط خود شــخص انجام می 
شــود.با امکاناتی که در نظر گرفته شــده از این پس شهروندان و مسافران می توانند با 
استفاده از کارت بانکی خود، نسبت به خرید بلیت تک سفره QR از طریق دستگاه های 
مســتقر در تمامی ایســتگاه های مترو اقدام کنند.راهنمای خرید بلیت در تمامی مراحل 
شبیه کار با دستگاه های خودپرداز بوده و فرد می تواند به هر تعداد بلیت تک سفره قطار 
را بــه صورت کد QR خریداری و با نزدیک کردن کاغذ دریافتی به صفحه گیت مترو 
وارد  محوطه ســوار شدن مترو شــود.این روش صدور بلیت بسیار مناسب مسافران و 
افرادی که فاقد اصفهان کارت بوده می باشد اما باید توجه داشته باشند که این بلیت ها 

فقط یک ماه اعتبار و به قمیت 2 هزار و 8۰۰ تومان به فروش می رسد.

آمادگی کامل جایگاه های عرضه سوخت 
به وسایل نقلیه زوار اربعین حسینی

پوشش همگانی بیمه سلامت یکی از اقدامات 
ارزنده درسازمان بیمه سلامت ایران است

تصویب گازرسانی به گلخانه های باقیمانده در 
سی و هفتمین جلسه مجمع نمایندگان اصفهان

 انتخاب شهردار با تمامی آرای 
موافق بی سابقه است

  آسودگی خاطر با راه اندازی دستگاه های 
خودکار فروش بلیت تک سفره مترو

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آبادان عنوان کرد :

درسی و هفتمین جلسه مجمع نمایندگان مجلس شورای اسلامی مطرح شد؛فرماندار رشت در دیدار با مدیرکل بیمه سلامت:

روابط عمومی شرکت مترو منطقه اصفهان خبر داد؛رئیس شورای اسلامی شهر گرگان:


